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12.32024 klo 18.00 

1 § Jakokunnan puheenjohtaja Kari Mattila avasi kokouksen ja toivotti pa i 

kalle saapuneet tervetulleiksi. 

2 § Vuosikokouksen puheenjohtajaksi valittiin Kari Mattila ja sihteeriksi Kari 

Väyrynen. 

3 § Puheenjohtaja luki ylläolevan kokousilmoituksen, joka oli ollut Lounais 

Lapissa 22.02.2023 ja tarkennus 29.02.2024. Todettiin, että kokous on 

laillisesti kokoonkutsuttu ja päätösvaltainen. 

4 § Tämän pöytäkirjan tarkastavat Seppo Kiiskinen ja Timo Kauppila. He toi 

mivat tarvittaessa myös ääntenlaskijoina. Pöytäkirja on nähtävillä Kari 



15 § Seuraaavaksi käsiteltävässä aiheessa on yhdistettynä Mattilan 
esityslistan kohdat 16 ja 17. Simon kunnan kanssa vuonna 2019 tehty 



vuokrasopimus kaipaa lähempää tutkintaa ja keskustelua. Paikalle saapu 
neille uusille yrittäjille (Myllyneva ja Ruotsalainen) annettiin tilaisuus 
kertoa suunnitelmistaan yleensä ja Jakokunnan alueen osalta erikseen. 
Kovin haastavaksi muodostui kuitenkin venesataman merenpuoleisen 
alueen tilanne. Kunnan kanssa aikoinaan tehdyn vuokrasopimuksen 
toisen pykälän ensimmäiseen momenttiin on kirjattu, että vuokra-alue 
luovutetaan käytettäväksi virkistysalueena. Yrittäjät haluavat kuitenkin 
alueen omien asiakkaidensa käyttöön ja estää kyläläisten, kuntalaisten ja 
satunnaisten matkailijoiden kulun siellä. Kunta rakensi muutama vuosi 
sitten niemekkeelle polkuja, siltoja, penkkejä ja hyvän tienkin satama 
altaan reunalle. 

Koska yhteisymmärrystä ei tuntunut löytyvän, ehdotettiin, että 
vuokrasopimus Simon kunnan kanssa irtisanotaan. Ehdotusta 
kannatettiin eikä kukaan Jakokunnan jäsenistä ollut sitä vastaan. 
Yrittäjien suunnitelmissa ei ole virkistysalueen tunnusmerkkejä. 
Irtisanomisilmoitus toimitetaan Simon kunnan tekniselle osastolle kun 
vuosikokouspöytäkirja on laadittu ja tarkastajien hyväksymä. 
Mahdollisen uuden vuokrasopimuksen tekoa ja sen ehtoja käsitellään 
vuoden 2025 vuosikokouksessa. Irtisanomisaika on yksi vuosi 
ilmoituksesta. 



22 § Kokous päättyi klo 20.20. 

KOKOUKSEN PUOLESTA 

PUHEENJOHTAJA 

KariMa~~ 

~~ 

SIHTEERI 

Kari Väyrynen 
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Olemme tarkastaneet tämän pöytäkirjan ja toteamme, että 

--------------------------- 

PÖYTÄKIRJAN TARKASTAJA 

Seppo Kiiskinen 
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